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Subject: RE: signalen uit de regio

Received: Thur 9/24/2020 10:16:51 AM

1. Herken ik deels. Wij hebben nog minder meldingen tot nu toe (tot 40 per dag). Commerciéle labs melden

vaak niet - dan horen we het via een andere weg

2. Er is een brief naar de VVT gestuurd. Volgende week is er een bestuursoverleg met alle instellingen
3. Wij registreren vanaf heden geen art.26 meer betreffende verkouden kinderen

4, Nvt

5. Op dit moment doen wij in ZL nog volledig BCO (LN niet); we gaan er wel over nadenken hoe wij het BCO

willen gaan uitvoeren. Mogelijk gaat de politiek toch bewegen oiv het LOI standpunt

Werken jullie BCO'ers nog allemaal op de GGD / alternatieve locatie of werken ze vanuit thuis?

van: JERE e¢gdnn.ni>

Verzonden: donderdag 24 september 2020 11:30

@ggdhvb.nl>
5.1.2e @ggdzl.nl>; (GGD)

@ggdru.nl>;
5.1.2e

Onderwerp: RE: signalen uit de regio

1. Meldingen zijn bij ons ook diffuser verspreid; ook bij meerdere amateur sportclubs. Wij zien ook meer meldingen komen

vanuit andere kanalen en dat kost meer tijd om contactgegevens te achterhalen.

2. Er zijn contacten met de vvt; nog geen praktische afspraken.

3. Wij hebben intern uitgesproken om geen art 26 te registreren als er snotterende kinderen in de klas zitten.

4,

5. Wij hebben gisteren gekeken naar verdere versobering BCO gestuurd. Wat nog mogelijk is, is steeds afhankelijk van aantal

nieuwe cases in relatie tot beschikbare capaciteit BCO.

Vijf categorieén van BCO, van gewenst naar absolute minimum:

1 BCO volgens LCI richtlijn
2 Risicogestuurd BCO volgens stroomschema dd 22 september

3 Risicogestuurd BCO zonder monitoring indexen en monitor nauwe contacten met prioriteit

4 Risicogestuurd BCO light; bellen indexen, osiris vragen en info mailen naar index om naar nauwe contacten te sturen;

prioriteringsvragen; geen prio dan geen verdere acties. Wel een prio, context aanmaken en situatie oppakken; nauwe

contacten informeren via index of bedrijf/instelling. Zie ook lijstje hieronder wat eerst afhaakt.

5 Worst case scenario, minimaal wat moet!: bellen indexen, osiris vragen en info mailen naar index om naar nauwe

contacten te sturen

Om welke BCO acties beperken hebben we die geprioriteerd, schrappen van boven naar beneden

1. Nazorg index schrappen

2. Monitoring dag 5 en dag 10 schrappen

3. Mondeling informeren van contacten met prioritering (schrappen van boven naar beneden)
a. Contacten op Scholen/ KDV
b. Contacten overige contactberoepen, Taalbarriére en huisgenoten

c. Contacten zorg, medewerkers en bewoners
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4. Instellingen niet meer bellen

Verzonden: maandag 21 september 2020 22:21

5.1.2e

AFI (GGD) JAE

5.1.2e .nl>; (RIVMM)

Onderwerp: Re: signalen uit de regio

Ad 1 herken ik niet eigenlijk, enkel nog maar op kleine schaal

Ad 2 herkenbaar, geen capaciteit voor op dit moment. Instellingen proberen ivm wachttijd direct zaken te doen met regionaal lab,

maar die heeft geen capaciteit meer. Oppakken BCO doen wij op zelfde manier

Ad 5 vanmiddag hadden wij POI. De stemming was niet best; iedereen was erg moedeloos door gedrag van mensen en positief

geteste personen in het bijzonder. Er werd gesproken over een regionale lockdown als middel om de urgentie te benadrukken.

Verstuurd vanaf mijn iPad

Op 21sep.2020 om 12:21 heeft [EEN dhvb.nl> het volgende geschreven:

Een paar dingen spelen hier en zullen ook elders kunnen spelen

1. Wij krijgen nu >100 meldingen per dag. Diffuus verspreid, gerelateerd aan het loslaten van de 1,5 meter. 1/3

van de meldingen is niet gemeld via CoronlT , maar van instellingen, huisartsen of commerciéle laboratoria,

waardoor het achterhalen van de contactgegevens weer tijdrovend kan zijn. Heeft iemand daar een goede

oplossing voorbedacht al?

2. VVT instellingen zijn zich aan het voorbereiden op een eigen testmogelijkheden voor bijvoorbeeld preventief

of pre-emptive testen, maar willen daarvoor gebruik maken van de GGD testcapaciteit. We wachten eigenlijk op

de richtlijnen van Verenso en Actiz, maar de huizen geven aan deze niet altijd even praktisch te vinden. Hebben

jullie al afspraken hierover met de sector of iets hierover op papier staan? Het idee is naar mijn idee dat de

huizen zich goed moeten voorbereiden en dat de GGD een adviserende rol heeft. Sommige huizen willen het

BCO van de bewoners zelf doen. Privecontacten van de medewerkers doet de GGD.

3. We lopen over met artikel 26 meldingen die nooit een COVID-19 opleveren. Houden jullie het nog bij? Wij

nog wel maar zien het nut er niet zo van in. Nu met de aanpassing van de snotneuzenleeftijd, gaan we in ieder

geval dat ook doorvoeren in de criteria voor de artikel 26 meldingen

4. Onze DPG merkte op dat het veiligheidsberaad afgelopen week eerder op de hoogte was van de signaalkleur

van de regio dan de GGD. Dat vond de DPG niet zo fijn, omdat ze al wel vragen kreeg. Ik ga ervan uit dat dat een

opstartprobleem is. Het zou wel fijn zijn als daar aandacht voor komt.

5. We hebben hier behoefte aan nadenken over alternatieve strategieén nu het oploopt en de grenzen van de

BCO in zicht komen. Zijn er al regio’s mee bezig? Van de politiek hoeven we het niet te verwachten denk ik. Die

willen alleen testen en BCO met behoud van alle vrijheden
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Met vriendelijke groet,
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DISCLAIMER GGD HOLLANDS NOORDEN:

Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u niet de

geadresseerde bent, verzoeken wij u dit bericht te vernietigen en de afzender te informeren. GGD Hollands Noorden is niet

aansprakelijk voor onjuiste en onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail bericht, of een te late ontvangst

daarvan. GGD Hollands Noorden maakt gebruik van ZIVVER om veilig e-mails te versturen en bestanden uit te wisselen. Lees meer over

ZIVVER


